
Møte i AR onsdag 28.02. kl. 20.00.

Saksliste:

1. Godkjenning av siste referat

Ingen merknader til referat.

2. Evaluering av beskrivningstreffet

Beskrivningstreffet ble avholdt digitalt med Anne Buvik og var vellykket. Det
var ca 30 stk som deltok, innholdet var lettfattelig og oversiktlig, det var i
hovedsak gode tilbakemeldinger fra de som deltok. Treffet var for alle
oppdrettere, men særlig rettet mot nye oppdrettere.

3. Handlingsplan/planlegging av årets aktiviteter

Gjennomgang av forslag til handlingsplan for 2024 av Trine. Det blir ikke
oppdrettermøte i etterkant av årsmøtet ,men heller i forbindelse med Vestby,
evt et digitalt ut høsten om f. eks foring. Det vurderes utover høsten om en
skal ha et webinar til i 2024.

4. Møte mellom styret og Avlsrådet

Tenker møte i uken før påske, styret bestemmer dette på førstkommende
møte denne uken. Saker som er aktuelle: oppfølging av helseundersøkelsen,
oppfølging av nordisk konto,

5. Årsrapport:

Gjennomgår forslag til årsrapport og tall for Hd statistikk.

6. Evt.

Det er kommet invitasjon til seminar om gentesting, mulig Heidi kan dra på
dette.

Det er mulig å gjennomføre baertesting på veterinærhøyskolen, for voksen
hund kostet det 1500 kroner.


